
Styrelsemöte 2018-01-11 
 
Närvarande:  Patryk Trautman (PT)  Frånvarande: Jonas Alkman (JA) 
                      Gisela Stawbrink (GS) 
  Katja Tedmar (KT) 
  Sayhan Tezel (ST) 
  Fredrik Holmgren (FH) 
  Marianne Öhrn (MÖ) 
 
 1. Mötesformalia: 

Mötet förklaras öppnat 
 
 2. Genomgång av föregående protokoll  
                       Styrelse fick många uppdrag på årsmötet. För att kunna göra ett bra jobb bestämde vi                 
  att vi måste prioritera. Därför blir Prio1 Belysningen och Prio2 Garageportarna. 
  Bestämde att FH tar över uppdateringen av hemsidan. 
 
              3.         Belysningen 
                          Sterners El kommer att gå igenom de lampor som har slutat fungera. Be de komma med                 
  förslag på bästa lösningen, både vad gäller funktion och kostnad. Belysningen är 40 år så det 
  lönar sig antagligen inte att göra lösningar för stunden utan det krävs antagligen en  
  övergripande lösning. 
  Lampa med sensor bör sättas upp på kvartersgårdens baksida. Kan vara ett beting på  
  vårstädningen. 
 
 4. Garageportarna 
  JA och PT undersöker och tar in offerter. Frågan om el-uppgradering som togs upp på  
  årsmötet läggs på is. 
 
 5. Övriga frågor 
  Övriga frågor som togs upp på årsmötet tas om hand i mån av tid. 

– Pingisbord till kvartersgården 
– Brunnslock vid Kpv 82. Kontakta kommunen eftersom det är deras ansvar. 
– Dagvattenbrunnen vi garage 56-57 behöver rensas. Se över alla brunnar i området. Får 

väl bli en uppgift i vår. 
 
 6. Nästa möte och avslutande 
  Nästa möte hålls den 8 februari kl 19:00. Mötet förklaras avslutat.  
 
  Vid pennan 
  Marianne Öhrn 


